

Date: 10 June 2022

التاريخ: 10 يونيو 2022

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification from Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution)

الموضوع: تنويه من شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. (أدنوك للتوزيع أو الشركة)

ADNOC Distribution wishes to inform the market of several related party transactions with Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC).

تود شركة أدنوك للتوزيع إعلام السوق بعدد من معاملات الأطراف ذات الصلة مع شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك).

ADNOC Distribution has entered into:

أبرمت أدنوك للتوزيع:

1. A Base Oil Supply Agreement with ADNOC for the sale by ADNOC and purchase by ADNOC Distribution of base oils, which will expire on 31 December 2026 and replaces the previous Base Oil Supply Agreement that was due to expire at the end of 2022. This commercial contract for supply of products provides visibility to ADNOC Distribution operations for the next 5 years. The new contract secures higher volumes than the previous agreement.
2. A White Spirit Supply Agreement with ADNOC for the sale by ADNOC and purchase by ADNOC Distribution of white spirit, which will expire on 31 December 2026. The 5-year contract enables ADNOC Distribution to increase its market share in the long term. This is part of ADNOC Distribution's Smart Growth Strategy in the commercial business, which includes horizontal diversification.
3. A Carbon Black Supply Agreement with ADNOC for the sale by ADNOC and purchase by ADNOC Distribution of carbon black, which will expire on 31 December 2022. The contract enables ADNOC Distribution to test the market in carbon black. This is part of ADNOC Distribution's Smart Growth Strategy in the commercial business, which includes horizontal diversification.

1. اتفاقية توريد زيوت أساس مع شركة (أدنوك)، يتم بموجبها بيع زيوت الأساس من قبل أدنوك وشراؤها من قبل أدنوك للتوزيع، والتي تسري صلاحيتها حتى 31 ديسمبر 2026، وستحل هذه الاتفاقية محل اتفاقية توريد زيوت الأساس السابقة والتي كانت ستنتهي بنهاية عام 2022. سيوفر هذا العقد التجاري الخاص بتوريد المنتجات رؤية واضحة فيما يتعلق بعمليات أدنوك للتوزيع على مدى الخمس سنوات القادمة، كما سيضمن توفير كميات أكبر مقارنة بالاتفاقية السابقة.
2. اتفاقية توريد الوايت سبيريت مع شركة (أدنوك)، يتم بموجبها بيع الوايت سبيريت من قبل أدنوك وشراؤه من قبل أدنوك للتوزيع، والتي تسري صلاحيتها حتى 31 ديسمبر 2026. ستتيح الاتفاقية البالغة مدتها خمس سنوات لأدنوك للتوزيع إمكانية زيادة حصتها السوقية على المدى البعيد، وهو ما يتوافق مع استراتيجية أدنوك للتوزيع للنمو الذكي في قطاع الأعمال التجارية، والتي تتضمن التنوع الأفقي.
3. اتفاقية توريد الكربون الأسود مع شركة (أدنوك)، يتم بموجبها بيع الكربون الأسود من قبل أدنوك وشراؤه من قبل أدنوك للتوزيع، والتي تسري صلاحيتها حتى 31 ديسمبر 2022. ستتيح الاتفاقية لأدنوك للتوزيع القدرة على اختبار سوق الكربون الأسود، وهو ما يتوافق مع استراتيجية أدنوك للتوزيع للنمو الذكي في قطاع الأعمال التجارية، والتي تتضمن التنوع الأفقي.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



المهندس بدر سعيد اللمكي
الرئيس التنفيذي

Eng. Bader Saeed Al Lamki
Chief Executive Officer